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P R O T O K Ó Ł 
--------------------------------- 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych,  Zdrowia, Oświaty,  
Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Łazach 
odbytego w dniu 28.09.2020 r. godz. 13.30 
w sali narad Urz ędu Miejskiego w Łazach. 

 
 
Obecni na posiedzeniu zgodnie z załączoną listą obecności. 
 
Radna Wiesława Majczak – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych,  Zdrowia, 
Oświaty, Kultury i Sportu – powitała przybyłych Członków Komisji. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
 

1. Informacja nt. realizacji programów edukacyjno-profilaktycznych w ramach 
zadań Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 
2020. 

2. Informacja nt. przygotowania placówek oświatowych do rozpoczęcia nowego 
roku szkolnego 2020/2021. 

3. Podsumowanie organizacji wypoczynku dzieci i młodzieży w okresie wakacji 
2020 r. 

4. Informacja nt. realizacji w Gminie Łazy w roku 2020 programu „Rodzina 500 
plus” oraz świadczeń rodzinnych i funduszu alimentacyjnego. 

5. Informacja nt. funkcjonowania Karty Dużej Rodziny i lokalnego programu 
wsparcia „Rodzina 3+ w OPS Łazy. 

6. Informacja nt. realizacji w roku 2020 zadań Gminy Łazy  w zakresie sportu, 
turystyki i rekreacji. 

7. Sprawy bieżące i różne. 

 
Ad.1. 
 

Członkowie Komisji zapoznali się z przedłożoną informacją dotyczącą realizacji 
programów edukacyjno-profilaktycznych w ramach zadań Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2020. 

Informacji udzieliła Jolanta Góralczyk – Inspektor ds. Profilaktyki, Uzależnień                
i Zdrowia. 

W/w informacja znajduje się Biurze Rady  dla zainteresowanych do wglądu. 

Komisja Spraw Społecznych,  Zdrowia, O światy, Kultury i Sportu Rady 
Miejskiej w Łazach przyj ęła informacj ę bez uwag. 
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Ad.2. 
 

Następnie Członkowie Komisji zapoznali się z przedłożoną informacją                       
nt. przygotowania placówek oświatowych do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 
2020/2021. Informację przedłożyła Anna Gorgoń Inspektor ds. Edukacji. 

W/w  informacja znajduje się Biurze Rady  dla zainteresowanych do wglądu. 

Komisja Spraw Społecznych,  Zdrowia, O światy, Kultury i Sportu Rady 
Miejskiej w Łazach przyj ęła informacj ę bez uwag. 
 
 
Ad.3. 
 

Członkowie Komisji zapoznali się z przedłożonym materiałem dot. podsumowania 
organizacji wypoczynku dzieci i młodzieży w okresie wakacji 2020 r. 

Powyższą informację przedłożyła Anna Gorgoń Inspektor ds. Edukacji. 

W/w podsumowanie znajduje się Biurze Rady  dla zainteresowanych do wglądu. 

Komisja Spraw Społecznych,  Zdrowia, O światy, Kultury i Sportu Rady 
Miejskiej w Łazach przyj ęła podsumowanie  organizacji wypoczynku dzieci         
i młodzie ży w okresie wakacji 2020 r. bez uwag. 

 
Ad.4. 
 

Informację nt. realizacji w Gminie Łazy w roku 2020 programu „Rodzina 500 plus” 
oraz świadczeń rodzinnych i funduszu alimentacyjnego przedłożyła Radnym Barbara 
Gawlikowska pracownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Łazach. 

W/w informacja znajduje się Biurze Rady  dla zainteresowanych do wglądu. 

 
Ad.5. 
 

Następnie Radni zapoznali się z informacją nt. funkcjonowania Karty Dużej Rodziny    
i lokalnego programu wsparcia „Rodzina 3+ w OPS Łazy. 

W/w informacja znajduje się w Biurze Rady  dla zainteresowanych do wglądu. 

Radni powyższą informację  przyjęli bez uwag. 
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Ad.6. 
 

Radni zapoznali się z informacją nt. realizacji w roku 2020 zadań Gminy Łazy            
w zakresie sportu, turystyki i rekreacji. 

Informację przedłożyła Anna Gorgoń Inspektor ds. Edukacji. 

W/w informacja  znajduje się w  Biurze Rady  dla zainteresowanych do wglądu. 

Radni powyższą informację  przyjęli bez uwag. 
 
Ad.7. Sprawy różne. 
 
Radna Edyta Wójcik poinformowała, że występuje problem związany z zaburzeniami 
depresyjnymi  u dzieci  i młodzieży szkolnej i należy się tym problemem zająć. 
Zwróciła uwagę na nadmierne korzystanie dzieci i młodzieży przebywających            
w szkołach z telefonów komórkowych. 

Członkowie Komisji  uważają, że jest to bardzo poważny  problemem i proponują: 

1. Wystąpić z prośbą do dyrektorów placówek oświatowych o przeprowadzenie              
w placówkach pogadanek na temat zaburzeń depresyjnych u dzieci                
i młodzieży.  
 

2. Zwrócić uwagę na nadmierne korzystanie przez uczniów podczas 
przebywania w placówkach oświatowych z telefonów komórkowych                 
z dostępem do internetu ( prośba o informację dotyczącą tego zagadnienia 
poprzez dzienniki elektroniczne do uczniów  i ich rodziców ).   

 
Następnie Radna Edyta Wójcik – poprosiła o rozważenie możliwości wprowadzenia 
dodatkowych lekcji w szkołach z języka angielskiego . 

 
Członkowie Komisji poparli powyższa propozycję i proponują  rozważenie  przez 
dyrektorów placówek oświatowych możliwości objęcia uczniów zajęciami z języka 
angielskiego w ramach organizowanej przez placówki pomocy psychologiczno-
pedagogicznej.  

 
Radna  Marta Grzesica zgłosiła, że w Chruszczobrodzie brakuje przejścia dla 
pieszych przez DW 796  ( ul. Powiatowa )  w rejonie skrzyżowania z  z ul.3-go Maja      
i ul. Ogrodową. Uważa, że jest to przejście bardzo potrzebne z uwagi                         
na bezpieczeństwo dzieci, które uczęszczają do szkoły w Chruszczobrodzie. 
 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
                                                                                        Przewodnicząca Komisji 
Protokół sporządziła Teresa Kurzacz                                                                                                      
                                                                                            /-/ Wiesława Majczak  
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